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Številka: 900-20/2018-9 
Nova Gorica, 20. september 2018    
  
 

DODATNI ODGOVORI 
 

NA POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
39. SEJA MESTNEGA SVETA, 20. september 2018     
 
 
1. SVETNIK EDBIN SKOK je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta najmanj tri 

dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:    
Na pobudo krajanov in Sveta KS Grgar skladno z 21. členom Poslovnika MS na župana 
in Upravo Mestne občine Nova Gorica naslavljam naslednje svetniško vprašanje.  
Kaj je bilo od seje MS dne 24. 5.2018 do danes narejenega na projektu izgradnje vrtca 
v Grgarju? 
Naprošam župana in Upravo MONG, da odgovori na svetniško vprašanje do seje MS 
dne 20. 9. 2018. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: Aktivnosti na projektu izgradnje vrtca Grgar 
so se od seje 24. 5. 2018 dalje neprestano odvijale, in sicer se še vedno izvajajo vsa 
potrebna dejanja oziroma koraki v zvezi s postopkom pridobivanja parcele št. 410/4, 410/5 in 
410/6 k.o. Grgar, ki bodo predstavljale del (povečanih) zunanjih manipulativnih površin 
predvidenega vrtca. 
Glavna ovira pa je pridobivanje oziroma zagotovitev pravice graditi na delu parcele št. 364/2 
k.o. Grgar, ki je sicer v lasti DRSV oziroma MOP in je kategorizirano vodno zemljišče. 
Zemljišče je nujno potrebno za zagotovitev dostopa do predvidene novogradnje. 
 
Občina je večkrat telefonsko in pisno, zadnjič v juniju 2018, podala zahtevek za nadaljevanje 
postopka k pridobitvi pravice graditi na zemljišču  Dokončnega pozitivnega odgovora občina 
še ni prejela. Zadnje informacije gredo v smeri, da naj bi se zadeva zaprla v oktobru 2018.  
Vsled vsemu je Vrtec Grgar prvi na seznamu predvidenih investicij Mestne občine Nova 
Gorica v letu 2019.  
 
 
2. SVETNIK EDBIN SKOK je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta najmanj tri 

dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:    
Na pobudo krajanov Čepovana skladno z 21. členom Poslovnika MS na župana in 
Upravo Mestne občine Nova Gorica naslavljam naslednje svetniško vprašanje.  
Vemo, da je prostorska stiska v vrtcu v Čepovanu izredno velika, saj se v igralnici na 49 
m2 gnete 28 otrok in 4 vzgojiteljice. Razumemo, da rešitev problema terja celovito 
obravnavo šolske stavbe, zato zanima krajane, če ste že pričeli s pripravo izhodišč za 
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pripravo projekta. Poleg tega zanima tudi krajane, kaj vse namerava MONG urediti v 
sklopu tega? 
Naprošam župana in Upravo MONG, da odgovori na svetniško vprašanje do seje MS 
dne 20. 9. 2018. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti je v sodelovanju s projektno pisarno (UD) posredoval 
naslednji odgovor: S prostorsko stisko vrtca Čepovan smo v občinski upravi seznanjeni. 
Zaradi povečanega vpisa otrok v vrtec Čepovan, je potrebno urediti dodatno igralnico. 
Izhodišča za izdelavo projektne naloge vezane na potrebe po dodatnih prostorskih 
kapacitetah in opredelitvijo potreb po dodatnih prostorih za zagotavljanje prehrane otrok so 
izdelana. V nadaljevanju bo uprava v  letošnjem letu  naročila  pregled  stanja celotnega 
objekta ter skladnosti s pravilnikom  o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za objekte 
vzgoje in izobraževanja z variantno rešitvijo ter z okvirno oceno višine investicije, kar bo 
podlaga za možnost umeščanja investicije v načrt razvojnih programov Mestne občine Nova 
Gorica. 
                                                                  
     
3. SVETNIK DR. KLEMEN MIKLAVIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega 

sveta najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:    
Na prejšnji seji smo vam postavili vprašanje o dotrajanosti in načrtih obnove/popravila 
telovadnic osnovnih šol v občini, saj so nas občani opozorili na neprimernost in 
nevarnost izvajanja športne vzgoje in obšolskih športnih aktivnosti. Dostojna športna 
vzgoja in športno udejstvovanje otrok bi morala biti vaša temeljna skrb, saj je od tega 
odvisna kakovost odraščanja novih generacij. Nedavno pa smo izvedeli, da prihaja do 
neustreznih pogojev celo v predšolski vzgoji.  
Namreč v Grgarju ni poskrbljeno za osnovne pogoje za normalno predšolsko vzgojo 
naraščajočega števila otrok. Krajani in starši otrok že vse od leta 2011 opozarjajo na 
nujnost novega vrtca v Grgarju. Obstoječa stavba vrtca, ki je bila zgrajena leta 1980, je 
dotrajana in neprimerna za predšolsko vzgojo. Že več let pa je tudi premajhna za vse 
otroke iz Grgarja in okoliških krajev. Zaradi predvidene gradnje se že vrsto let opravlja 
le najnujnejša obnovitvena dela, a je stavba v tako slabem stanju, da je v deževnih 
obdobjih treba podstavljati vedra. Ker se je omenjene težave reševalo v prostorih šole, 
nastala stiska vpliva tudi na kakovost dela v šoli. 
Prosimo vas za naslednje: 
1. seznam vseh vrtcev v MONG, ki so potrebni popravila in natančen načrt popravila 

le-teh (datume, predvidene korake, faze, proračunsko shemo…) 

2. pojasnilo zakaj vrtci v kritičnem stanju kot je grgarski, niso bili sanirani oziroma 
zakaj problem ni ustrezno rešen. 

 
Domačinom naj bi obljubili nov vrtec, zgrajen do konca 2019. Sprašujemo vas: 

3. V kateri fazi je trenutno ta projekt?  
4. Kako je poskrbljeno za otroke v letu 2018/19, ki jih je preveč za obstoječe 
kapacitete oziroma so obstoječe kapacitete neprimerne za normalno delo? 
Za večjo preglednost prosim označitev odgovorov z zaporedno številko vprašanj. 

 
Oddelek za družbene dejavnosti je v sodelovanju s kabinetom župana posredoval 
naslednji odgovor:   
1. 

Mestna občina sicer redno vzdržuje objekte vrtcev v okviru investicijskega vzdrževanja. 
Oddelek za družbene dejavnosti vsako leto v mesecu septembru prejme plane investicijskega 
vzdrževanja in nakupa opreme za vse vzgojno izobraževalne javne zavode v mestni občini za 
prihodnje leto, ki jih pripravijo ravnatelji osnovnih šol. 
Plani morajo biti finančno ovrednoteni in usklajeni z akti, ki jih sprejemajo sveti javnih 
zavodov. 
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V plane investicijskega zadrževanja in nakupa opreme za leto 2018 je šest vrtcev v mestni 
občini navedlo potrebe v vrednosti 120.000,00 EUR. Na osnovi sklenjenih pogodb bodo 
navedena dela realizirana v letu 2018 in financirana iz proračuna Mestne občine Nova Gorica 
za leto 2018: 
I.Vrtec Branik: 
- lesene klopi – obloga na temeljih ograje 
-lopa na igrišču za igrala in kolesa 
II.Vrtec Čepovan: javni zavod ni navedel potreb 
III.Vrtec Dornberk: 
-sanacija strehe Vrtca Prvačina 
IV.Vrtec Solkan: 
-nakup prenosnega računalnika - Solkan 
-nakup LCD projektorja – Grgar 
-ureditev peskovnika – Trnovo 
V.Vrtec Šempas: 
-nakup parno – čistilnega stroja 
-nakup profesionalnega pralnega stroja 
-nakup profesionalnega sušilnega stroja 
-nakup profesionalne likalne postaje 
-nakup in montaža igrala 
-priprava projektne dokumentacije in pripravljalna dela za sanacijo atrijev  
VI.Vrtec Nova Gorica: 
-preboj betonske pregrade in vstavljanje vrat na gospodarsko dvorišče v enoti Ciciban 
-nakup in montaža domofona in električno odpiranje vhodnih vrat v enoti Čriček 
-nakup pomivalnega stroja za belo posodo v centralni kuhinji 
-nakup odprtih inoks regalov s policami v centralni kuhinji 
-nakup dveh klimatskih naprav v igralnicah enote Najdihojca 
-zamenjava stropnih akustičnih plošč v dveh igralnicah Centralnega vrtca 
-nakup inoks štirih vozičkov v centralni kuhinji 
-nakup garderobnih omar za osebje v enoti Mojca 
-nakup električne pečice v enoti Ciciban  
-nakup parno – čistilnega stroja 
-sanacija kotlovnice v enoti Najdihojca. 
Vrtci v mesecu septembru 2018 pripravljajo plane investicijskega vzdrževanja in nakupa 
opreme za leto 2019. Ogledi vseh objektov so predvideni v začetku meseca oktobra 2018. 
Glede na razpoložljiva sredstva v proračunu za leto 2019 se bodo določile prioritete in sklenile 
nove letne pogodbe z javnimi zavodi.  
 
2.  
Vsi objekti vrtcev v Mestni občini Nova Gorica imajo uporabno dovoljenje, kar pomeni, da se v 
vrtcih lahko nemoteno izvaja program predšolske vzgoje. Za vrtce tudi niso izdane nikakršne 
odločbe o pomanjkljivostih s strani pristojnih inšpekcijskih služb. Razen vrtca Grgar so objekti 
v mestni občini, v katerih se izvaja predšolska vzgoja, v dobrem stanju, saj so bili v zadnjih 
letih temeljito sanirani, bodisi v okviru energetskih sanacij, za kar smo pridobili evropska 
sredstva, bodisi iz sredstev proračuna mestne občine. Dodatne prostore za izvajanje 
predšolske vzgoje bo potrebno urediti tudi v vrtcu Čepovan. Še v letošnjem letu bomo naročili 
pregled celega objekta in predvidoma fazno urejali objekt s prioriteto na ureditvi dodatne 
igralnice za vrtec. 
Izpostavljeni vrtec  Grgar predvsem zaradi letnice gradnje, res ne izpolnjuje vseh predpisanih 
pogojev za delo (kot npr. velikost učilnic, dispozicija prostorov, oz. podobno) kot skladno s 
pozitivno zakonodajo, vendar je bil konstantno vzdrževan. Prav zaradi zastarelosti je vrtec 
prioritetno uvršen med novovradnje in ne rekonstrukcije. Priprava na investicijo je v teku. 
Glavna ovira je zagotovitev pravice graditi na vodnem zemljišču v lasti Ministrstva za okolje in 
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prostor (MOP), kjer pa je odzivnost nekoliko počasnejša. Občina neprestano kontakrtira in 
poziva pristojne, da bi podali pozitivni odgovor na predlagano rešitev. 
 
3. 
Projekt je v fazi IZP (Idejna zasnova za pridobitev projektnih in drugih pogojev), takoj ko bodo 
rešene lastniška težava s MOP, lahko naročnik nadaljuje s postopki priprave razpisa za PGD 
dokumentacijo (in pridobitve gradbenega dovoljenja). To se predvideva v novembru 2018. 
 
4.  
Mestna občina Nova Gorica je skladno z veljavno zakonodajo izdala soglasje k predlagani 
vrsti in številu oddelkov ter številu otrok v oddelku za š. l. 2018/19 tudi za OŠ Solkan, v okviru 
katere deluje enota vrtca Grgar. 
OŠ Solkan je v Grgarju oblikovala 3 oddelke, in sicer: 
I. heterogen oddelek II. starostnega obdobja; 4-6- let, kjer je vključenih 21 otrok, v igralnici 
vrtca Grgar, 
II. kombiniran oddelek; 2-4 let, kjer je vključenih 19 otrok, v igralnici vrtca Grgar, 
III. homogen oddelek I. starostnega obdobja - polovični; 1-3 let, kjer so vključeni 3 otroci, v 
igralnici župnišča v Grgarju.  
 
Prva dva oddelka v vrtcu Grgar sta oblikovana skladno s Pravilnikom o normativih za 
opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje (Uradni list RS, št. 27/17, 47/17) (v nadaljevanju: 
pravilnik) in Sklepom o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Mestni občini Nova Gorica in 
drugih pogojev v vrtcih št. 602-11/2017-19 z dne 01.02.2018.  
Tretji oddelek prvega strostnega obdobja je bil med OŠ Solkan in starši vpisanih otrok 
dogovorjen že po vpisih v mesecu maju, ko je bilo razvidno, da bo potreben oddelek na novi 
lokaciji, saj enota vrtca v Grgarju in POŠ Grgar ne razpolagata s prazno igralnico. 
OŠ Solkan je z vsemi starši vpisanih otrok sklenila pogodbe o vpisu otrok v vrtec za šolsko 
leto 2018/19 in skladno z veljavno zakonodajo uredila dodatno igralnico v župnišču v Grgarju, 
kjer naj bi se izvajal program za polovični homogeni oddelek I. starostnega obdobja.  
Pravilnik v 25. členu določa, da je homogen oddelek I. starostnega obdobja lahko vključenih 
najmanj devet otrok, kar bi pomenilo za polovični oddelek najmanj štiri otroke. OŠ Solkan je 
dne 28.8.2018 obvestila Mestno občino Nova Gorica, da so zaradi izpisov otrok iz vrtca Grgar 
v planiranem polovičnem oddelku ostali le še trije otroci. Kljub temu, da ni bil izpolnjen pogoj 
za oblikovanje oddelka, je Mestna občina Nova Gorica podala soglasje k oblikovanju tretjega 
oddelka, saj so imeli vsi starši otrok podpisane pogodbe z OŠ Solkan. Poleg tega smo želeli 
omogočiti vpis v vrtec še štirim otrokom, v kolikor bi prostor potrebovali med šolskim letom. 
Praksa kaže, da se med šolskim letom v glavnem vpisujejo otroci I. starostnega obdobja, še 
posebej, ko izpolnijo pogoj za vpis (11 mesecev) in se staršem zaključi porodniški dopust ter 
nujno potrebujejo varstvo za otroka.   
 
Dejstvo je, da Mestna občina Nova Gorica lahko tudi ne bi podala soglasja k oblikovanju 
tretjega oddelka, kjer so vključeni le trije otroci, saj ni dosežen najnižji normativ za oblikovanje 
oddelka, ki ga določa pravilnik. Glede na to, da Mestna občina Nova Gorica želi zagotoviti 
prav vsakemu otroku v mestni občini prostor v vrtcu v kraju v katerem tudi živi, je prišlo do 
zgoraj navedene odločitve. 
 
 
4. SVETNIK DR. KLEMEN MIKLAVIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega 

sveta najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:    
Postavitev avtobusnih postajališč so krajani izglasovali na glasovanju o participativnem 
proračunu Mestne občine Nova Gorica. Letos naj bi bil projekt načrtovan, izveden in 
zaključen. Župan je občanom na krajevnem prazniku v Grgarju (maj 2018) pojasnil, da 
je postavitev postajališč med zahtevnejšemi projekti, ter da postopki potekajo. Občani in 
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občanke se obračajo na Goriško.si z vprašanji, v kakšni fazi je trenutno projekt in kdaj 
bo uresničen?  
Najpogosteje sprašujejo:  
1. Kam (lokacijo) bo projektna pisarna umestila postajališča?  

2. Kako lahko šolski avtobus v Grgarju ustavi sredi križišča?  

3. Zakaj ni urejeno varno postajališče, npr. pri šoli kjer je je veliko parkirišče?   

4. Postajališče iz smeri Nova Gorica ‐ Čepovan je pred zapuščeno in podirajočo se 

hišo v lasti MONG. Kje je predvidena čakalnica ali postajališče v tej smeri in kakšne 

načrte ima MONG glede omenjene nepremičnine?  

Prosim za odgovore na vsa zgornja vprašanja. Za večjo preglednost prosim označitev 

odgovorov z zaporedno številko vprašanj. 

 
Projektna pisarna (UD) je v sodelovanju z uradom direktorja občinske uprave in 
kabinetom župana posredovala naslednji odgovor:   
V pobudi krajanov za participativni proračun ni bila izpostavljena samo zaščita čakajočih na 
avtobus pred vremenskimi vplivi, ampak veliko bolj kot to, varno čakanje na avtobus z varnimi 
prehodi potnikov čez cesto do šole oziroma do svojih domov. Ta cilj je bil jasno izražen tudi s 
priloženimi slikami. MONG je v sledenju tega cilja, in sicer ureditve varnih postajališč z zaščito 
pred vremenskimi vplivi pristopila k reševanju celovito, avtobusna postajališča, ki pokrivajo 
vse smeri in tudi ves avtobusni promet (šolski, javni).  
V tej luči je bil v začetku marca opravljen sestanek s predstavniki Direkcije RS za 
infrastrukturo (DRSI), Območje Nova Gorica, z namenom določitve postopka urejanja AP, ker 
gre za državno cesto. V kolikor se avtobusno postajališče zariše na cestišču, je nadaljnji 
postopek ta, da MONG pripravi predlog, ga posreduje na DRSI in ta skliče komisijo na terenu.  
O tem postopku oziroma načinu urejanja je bil ustno seznanjen predsednik KS Grgar, ki se je 
osebno oglasil v projektni pisarni in se z ugotovitvami DRSI ni strinjal.   
S strani MONG je bil opravljen terenski ogled območja, kjer trenutno ustavlja avtobus in ogled 
možnih, bolj varnih lokacij za avtobusni postajališči.  
Vloga na DRSI je bila s strani Mestne občine Nova Gorica poslana 17. 4. 2018 in dopolnjena 
7. 5. 2018. Po elektronski pošti je bila obveščena tudi predstavnica predlagateljev za objekt 
AP Grgar. S predstavnico predlagateljev Katarino Kerin se je svetovalka iz projektne pisarne 
telefonsko dogovorila za sestanek dne 8. 5. 2018 na sedežu MONG. Predstavljen ji je bil 
postopek urejanja. Strinjala se je, da je potrebno v prvi vrsti zagotoviti varnost otrok, kar je 
skupina staršev, vključno z njo, ponovno pisno izrazila z dopisom, ki ga je MONG prejela dne 
8. 5. 2018.  
DRSI je dne 4. 6. 2018 sklicala komisijski pregled z namenom priprave strokovnega mnenja 
glede vzpostavitve avtobusnih postajališč na vozišču državnih cest v upravljanju DRSI, na 
katerem je bil prisoten tudi predsednik KS Grgar in predstavnica pobudnikov. 
Komisija je med drugim ugotovila, da prometna obremenitev ceste Čepovan-Grgar-Nova  
Gorica - PLDP ne presega 10000 vozil na dan, zato se avtobusna postajališča lahko dovoli 
tudi na vozišču, v kolikor ne bo možno zagotoviti izvedbe v obliki obračališča izven vozišča 
ceste. 
 
Glede na dejstvo, da so bile možne lokacije predebatirane na komisiji in s tem definirano 
okvirno območje urejanja, je MONG v juniju pričela z izbiro izvajalca za geodetski načrt 
obravnavanega območja. Le-ta je bil izdelan v juliju 2018. V nadaljevanju je MONG izpeljala 
postopek izbire izvajalca za izdelavo idejne zasnove IZP variantnih rešitev in izvedbene 
dokumentacije PZI za izbrano varianto. Pogodba za dokumentacijo je bila podpisana koncem 
avgusta 2018 in obsega sledeča dela: 
        
1.0. Izdelava idejne zasnove IZP variantnih rešitev za ureditev avtobusnih postajališč (AP) 

v naselju Grgar vključno s postavitvijo nadstreškov, po potrebi ureditvi prehoda za 
pešce in pločnika med AP in sicer: 
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1.1. IZP ureditve AP v naselju Grgar za smeri Nova Gorica in obratno na vozišču in sicer 

za smer Nova Gorica ob objektu nove Pošte, obratno pa na območju, kjer že sedaj 
vstavlja, to je pred stanovanjskim objektom na parceli št. 359/4 k.o. Grgar; 
 

1.2. IZP ureditve AP v naselju Grgar na dvorišču za domom KS Grgar – parcela št. 3217/1 
k.o. Grgar; potrebno je obdelati  AP z nadstrešnico, omogočiti servisni dostop podjetju 
Merkator ter ohraniti  maksimalno št. parkirnih mest; 

1.3. IZP ureditve AP v naselju Grgar na parkirišče ob državni cesti – parcela št. 412/1, k.o. 
Grgar.  

Vse tri predlagane variante se obdela do nivoja umestitve v prostor in opisom potrebnih 
ukrepov. Variantne rešitve bodo obravnavane na MONG in potrjena varianta gre v dokončno 
obdelavo do faze IZP.Sledila bo priprava projektne naloge za PZI dokumentacijo za izbrano 
varianto. Ker gre za državno cesto, mora projektno nalogo potrditi DRSI. Sledi še izdelava 
PZI dokumentacije v skladu s potrjeno projektno nalogo.  
Istočasno je potrebno izdelati PZI križišča državne ceste z lokalno cesto za Banjšice s 
premikom spomenika tako, da bo omogočeno levo zavijanje večjih avtobusov v smeri proti 
Čepovanu in s tem posledično dostop do predvidenih avtobusnih postajališč. 
 
Investicija v izvedbo avtobusnih postajališč, kot je navedeno zgoraj, bo zahtevala bistveno 
večja finančna sredstva, kot so planirana v letu 2018. V letošnjem letu je planirano, da se 
pridobi usklajena dokumentacija, potrjena s strani DRSI kot upravljalca ceste, v naslednjem 
letu pa izvedba. 
AD 2)  Jasno je, da je ustavljanje v križišču v nasprotju s cestnoprometnimi predpisi. 

AD 3) Komisija, ki je bila na terenu, si je ogledala tudi kompleks šole. Problematičen je dostop        
do šole (širina dostopne poti). Drug problem je ta, da se na območju šolskega 
kompleksa rešuje tako šolski kot javni avtobusni promet. 

AD 4) Objekt, ki ga je občina dobil na podlagi dedovanja, ker je lastnici plačevala domsko 
oskrbo, je v slabem stanju (predvsem dimnik in streha), kar bi se sicer z  relativno  
majhnimi stroški lahko vsaj zasilno saniralo, ne bi pa omogočalo varne uporabe 
objekta. Temeljita obnova pa bi bila z vidika porabe javnih sredstev negospodarna. 
Pred časom se je že iskalo morebitne kupce z javno dražbo, vendar ni nihče izkazal 
interesa. Sporočeno je bilo tudi predsedniku KS, naj se pri domačinih pozanima za 
morebiten interes za nakup. Pogovori so tekli tudi z neposrednim sosedom (gostinski 
lokal), ki je bil sprva zainteresiran. vendar je kasneje sporočil, da ga nakup ne zanima. 
Objekt smo ponudili tudi stanovanjskemu skladu, kjer prav tako ni bilo interesa, saj je 
lokacija in prav tako stanje objekta slabo. Objekt se sedaj ponovno pregleduje in 
pričakujemo poročilo gradbenega izvedenca. Zaradi vseh okoliščin se sedaj preverja 
tudi možnost rušitve objekta. 

 
5. SVETNIK ALEŠ DUGULIN je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta najmanj 

tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:    
Pred časom sem dal svetniško pobudo v zvezi s sanacijo posedlih jaškov in cestišča na 
Skalniški cesti mimo kamnoloma iz smeri Prevale proti Solkanu. Gre za dela, ki se jih 
mora opraviti kot reklamacija gradnje vodovoda Mrzlek in kanalizacije Grgar v 
garancijskem roku. 
Ugotavljam, da moja takratna svetniška pobuda ni obrodila sadov, zato ponovno 
urgiram, da se ta dela opravijo takoj in zagotovi občanom normalno in varno vožnjo na 
tem odseku ceste. 



 7 

 
Urad direktorja občinske uprave je v sodelovanju z oddelkom za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe posredoval naslednji odgovor: Svetniku smo v odgovoru na 
predhodno pobudo navedli kako bo potekala sanacija iv okviru projekta z namenom odprave 
napak in pomanjkljivosti v okviru garancijakse dobe. Vse aktivnosti so potekale v skladu z 
napovedanim in jih je občina nadzirala skupaj z odgovornim nadzornikom, ki nam je poslal 
naslednje pojasnilo v zvezi z vašo pobudo: 
"Odsek izvedene fekalne kanalizacije na Skalniški cesti od uvoza v kamnolom »SIA«  do 
semaforiziranega križišča z cesto Nova Gorica-Tolmin ni bil premet gradnje v okviru projekta 
»Mrzlek«". 
Pobudo svetnika za sanacijo omenjenega odseka bomo posredovali pooblaščenemu 
vzdrževalcu ceste.   
 
 
 
 

         PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                    Miran Ljucovič 

 


